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Oœwiadczenie skierowane do minister edukacji narodowej Katarzyny Hall

Szanowna Pani Minister!
Do mojego biura senatorskiego nap³ywa ze œrodowiska nauczycieli wiele niepokoj¹cych informacji

i komentarzy dotycz¹cych obecnego statusu tej grupy zawodowej w œwietle przeprowadzanych reform
edukacyjnych. Chcia³bym przekazaæ na rêce Pani Minister list* od jednego z przedstawicieli tego œrodo-
wiska, który obrazuje dok³adnie to, co niepokoi wielu nauczycieli. Prosi³bym Pani¹ Minister o ustosun-
kowanie siê do treœci za³¹czonego listu. Na ¿yczenie autora tego listu jego nazwisko pozostanie tylko do
mojej wiadomoœci.

Proszê tak¿e o udzielenie odpowiedzi na pytanie, co ministerstwo zrobi³o lub co zamierza zmieniæ
w systemie, by zapewniæ nauczycielom wartoœciowym, z d³ugoletnim sta¿em, szeroki dostêp do awansu
zawodowego. Czy obecny system wynagradzania nauczycieli jest zdaniem Pani Minister racjonalny?
Czy przewiduje Pani wprowadzenie motywacyjnego systemu wynagradzania, bêd¹cego rekompensat¹
dla najlepszych nauczycieli? Czy zdaniem Pani Minister nie naruszono konstytucyjnego prawa do rów-
nego traktowania obywateli, przyznaj¹c dodatkowe prawa zwi¹zkowcom, w kontekœcie procedury doty-
cz¹cej awansu zawodowego? Czy Pani zdaniem nie nast¹pi³o nadmierne upolitycznienie szko³y,
szczególnie jeœli chodzi o wybór dyrektorów? Czy nie nale¿a³oby wprowadziæ obowi¹zkowej procedury
z mierzalnymi kryteriami do zastosowania w konkursach na dyrektorów placówek szkolnych?

Proszê te¿ o informacjê, jakie zmiany systemowe planuje Pani wprowadziæ w perspektywie krótko-,
œrednio- i d³ugoterminowej ze wskazaniem korzyœci wynikaj¹cych z tych zmian.

Z powa¿aniem
Marek Trzciñski




